
Evaluacija rada Ureda SSI od strane koordinatora (zimski semestar 

2020./2021.) 

 

Sveučilište u Rijeci sastoji se od 15 sastavnica. Upitnik je ispunilo 7 od 15 koordinatora. 

Sastavnice čiji su koordinatori ispunili upitnik: 

• Odjel za informatiku 

• Odjel za fiziku 

• Pravni fakultet 

• Ekonomski fakultet 

• Fakultet zdravstvenih studija 

• Građevinski fakultet 

• Medicinski fakultet 

 

Koliko ste se puta zimskom semestru ak. god. 2020./2021. obratili Uredu SSI za 

konzultacije (osobno, e-mailom, telefonom i sl.)? 

 

 

U kojoj su Vam mjeri pružene konzultacije s Uredom SSI pomogle u radu sa studentima 

s invaliditetom? 

 

 

Navedite situacije i upite s kojima su Vam se studenti s invaliditetom najčešće obraćali 

kao koordinatoru/ici. 

• „Najčešće se ne javljaju ili se javljaju kad žele potvrditi hoće li dogovorena prilagodba biti 
uvažena.“ 

• „Pomoć pri učenju“ 



• „Redovna komunikacija“ 

• „Zamolbe za prilagodbom ispita i/ili nastave“ 

• „Studenti se obraćaju radi pomoći oko polaganje ispita (produženo trajanje), ovjere obrazaca, te 
dobivanja ključa od lifta“ 

• „Prilagodba nastave“ 

• „Pomoć u organizaciji izlaska na kolokvij, dogovora oko izvođenja nastave, tehnička podrška pri 
upisu“ 

 

Upućujete li studente s invaliditetom koji Vam se obrate Uredu SSI? 

 

 

Koliko procjenjujete da pružena podrška Ureda SSI pomaže studentima s invaliditetom? 

 

 

Koliko ste zadovoljni suradnjom s voditeljicom Ureda SSI? 

 

 



Kojom ocjenom biste ocijenili rad Ureda SSI? 

 

 

Prema Vašem mišljenju, na koji/e način/e Ured SSI može dodatno unaprijediti svoj rad? 

• „Samo jedan prijedlog. Bilo bi jako korisno kad bismo imali neku zajedničku tablicu s popisom 

aktivnih ( i neaktivnih) studenata koje vodimo kao studente s posebnim potrebama te su za njih 

definirane određene preporuke. Na taj način bi koordinatori imali bolji uvid u stanje koliko 

studenata je trenutno aktivno, kojim profesorima se treba obratiti na početku semestra i sl.“ 

• „Mislim da odlično obavljaju svoj posao.“ 

• „Jači marketing“ 

• „Nemam nikakav poseban prijedlog. Mislim da djelatnici Ureda izvrsno rade“ 

• „Ured SSI odlično radi, te nema potrebe za unapređenjem“ 

• „Promocija dobre prakse potencijalnim studentima“ 

• „Od studenata našeg odjela sam saznao kako nisu znali da SSC postoji. Ta im je informacija 

prezentirana na prvoj godini u trenutku kada su zatrpani sa masom novih informacija. Izvrsno bi 

bilo povećati vidljivost centra, a onda i ureda.“ 

 

Smatrate li da bi održavanje sastanaka Ureda SSI i koordinatora/ica unaprijedilo sustav 

podrške za studente s invaliditetom na Sveučilištu u Rijeci? 

 

 

Dodatni komentari: 

• „Hvala na suradnji :)“ 

• „Pohvala Uredu i njegovim djelatnicima na podržavanju i poticanju aktivnosti u pravcu jačeg 

uključivanja osoba s invaliditetom u sustav visokog obrazovanja. Posebna zahvalnost gđi Sandri 

Nuždić na predanom radu, susretljivosti i izuzetno brzoj komunikaciji. Puno sreće u daljnjem 

radu!“ 


